
SAVE the DATES  
Schedule for 1st semester 2024 

• February 1 to 31 March : exhibition ZOOMORPHES in the gallery 

• February 27 - 1 March : Preview and exhibition in the gallery of the Thierry Boutemy collection and others to 
be sold at auction by Rennes Encheres on March 11th 

• March 7 : Jeudi des Beaux-Arts Special event in the gallery (subject to be announced) 

• April 4 to 1 June : exhibition ”Feathers and Ornaments” in the gallery 

• April 23 - 27 : PARIS TRIBAL with a special exhibition ”The Unexpected” in the gallery 

• May 2 : Jeudi des Beaux-Arts Special event in the gallery (subject to be announced) 

• June 6 : Jeudi des Beaux-Arts special annual opening day - all the participating galleries  

• June 6 - 13 July : exhibition : ”The Line” in the gallery 

• June 10 - 16 : BASEL Pop-Up exhibition : ”Cross Collecting Now !” at Angela Berney Fine Art in Basel 

• July 4 - 31 August : ”At First View” : the exhibition of the Beaux-Art school graduates in the gallery windows of 
Saint Germain des Pres and the announcement of the JDBA, CPGA & MARIN Graduate Prize Winner. 

•

RÉSERVEZ les DATES  

Calendrier pour 1er semestre 2024  

• 1er février au 31 mars : exposition ZOOMORPHES à la galerie 

• 27 février - 1er mars : Vernissage et présentation en galerie de la collection Thierry Boutemy et d’autres qui 
seront vendus aux enchères par Rennes Enchères le 11 mars 

• 7 mars : Jeudi des Beaux-Arts : Événement spécial à la galerie (sujet à annoncer) 

• 4 avril - 1er juin : exposition « Plumes et Ornements » à la galerie 

• 23 - 27 Avril : PARIS TRIBAL : exposition « L’Inattendu » dans la galerie 

• 2 mai : Jeudi des Beaux-Arts : Événement spécial à la galerie (sujet à annoncer) 

• 6 juin : Jeudi des Beaux-Arts : Temps Fort – dans toutes les galeries participantes 

• 6 juin - 13 juillet : exposition : « Le Trait » à la galerie 

• 10 - 16 juin : Exposition Pop-Up Bâle : « Cross Collecting Now ! » chez Angela Berney Fine Art à Bâle 

• 4 juillet - 31 août : « A Première Vue » : Exposition des diplômés des Beaux-Arts dans les vitrines des galeries 
participantes de Saint Germain des Prés et l’annonce du lauréat du Prix JDBA - CPGA - MARIN.


